
Problémy přijdou
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Kde je sdílení Dobré zprávy o Ježíši, tam obvykle přicházejí problémy! A když k tomu sdílení
přibude ovoce ve smyslu nových následovníků Pána Ježíše, problémy zpravidla podstatně
narůstají.

Tak to bylo v Ježíšově službě, za doby jeho apoštolů a mnohokrát potom v historii. Problémy
„zvenku“ – tedy od nevěřících – většinou očekáváme víc, než kolik jich reálně přichází.
Některým lidem se nelíbí, že máme jiný názor a že jsme si jím tak jistí. Dokonce ani to se jim
nelíbí, že máme v srdci pokoj. Což teprve, když Ježíšův pokoj a radost přijmou i další lidé
a začnou Ježíše radostně následovat. Prostě je to štve!
Pozoruhodné ale bývá, že při rozvoji nové služby nevěřícím někdy i Ježíšovi následovníci
vytáhnou bojovné karty. Jeden mladík začal pravidelně jezdit do nedalekého města, kde se
mu otevřelo misijní pole a uvěřilo tam pár kamarádů.

Když se sdílel ve svém sboru a žádal o modlitby, jeden starší mu se zjevným znepokojením
řekl: „Máš dost práce tady. Nezanedbávej službu ve svém sboru!“ Slyšela to jedna sestra,
manželka významného bratra, a o něco později mladíkovi pošeptala: „Ber to jako
protivenství pro evangelium! Hlavně se nenech odradit. Modlím se za Tebe.“
Hm, tak se to stává. Kde je sdílení Dobré zprávy, tam přijdou problémy. Problémy zvenku
i problémy zevnitř – tedy někdy i problémy v církvi. Apoštol Pavel píše o mnohem těžší
věcech; ale snad Tě to povzbudí: To naše nynější lehké soužení nám totiž působí nesmírně
veliké břímě věčné slávy, když nehledíme na věci viditelné, ale na neviditelné; neboť
viditelné věci jsou dočasné, neviditelné však věčné. (2. Korintským 4,17-18)
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